



CERTIFICAT COLLECTIF DE PRISE DE SERVICE COLLECTIVE CERTIFICATE OF ASSUMPTION OF DUTY

N° 11/09/076 MINFOPRA/SG/DDRHE/SDC/SCDB du (of) 10 JUIN 2020

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative soussigné certifie que les candidats de la liste d'attente dont les noms suivent, déclarés définitivement admis au concours de formation pour le recrutement des **Démographes**, catégorie "A2" de la Fonction Publique, par arrêté n°005860/MINFOPRA/SG/DDRHE/SDC/SCDB du 21 novembre 2017, arrivés en fin de formation au titre de l'année académique 2018/2019 à l'Institut de Formation et de Recherche Démographiques (IFORD) de Yaoundé, ont effectivement pris service le 26 mars 2020.

The Minister of the Public Service and Administrative Reform undersigned, hereby certifies that the following candidates on the waiting list, declared successful in the training competitive examination to recruit **Demographers**, of the "A2" category of the Public Service by Order No.005860/MINFOPRA of 21 November 2017, have upon graduation for the 2018/2019 academic year into the Institute of Demographic Training and Research (IFORD) Yaounde, effectively assumed duty on 26 March 2020.

Il s'agit de / They are:

N°	NOMS ET PRÉNOMS/NAMES
1.	DJOGUEM HERVE BRUNO
2.	DOMBOU NGWENO DIMITRI

En foi de quoi, le présent certificat est établi pour servir et valoir ce que de droit. /-

In testimony whereof, this certificate has been issued to serve as, where and when necessary. /-

Ampliations/ Copies:

- DDRHE
- Intéressés/Concerned persons
- Dossiers/Files
- Archives/Records

Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative
The Minister of the Public Service
and Administrative Reform
Le Ministre
JOSEPH LE



CERTIFICAT COLLECTIF DE PRISE DE SERVICE COLLECTIVE CERTIFICATE OF ASSUMPTION OF DUTY

N° 1/03/052 MINFOPRA/SG/DDRHE/SDC/SCDB du (of) 10 JUIN 2020

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative soussigné certifie que les candidats dont les noms suivent, déclarés définitivement admis au concours de formation pour le recrutement des **Démographes**, catégorie "A2" de la Fonction Publique, par arrêté n°003267/MINFOPRA/SG/DDRHE/SDC/SCDB du 26 juillet 2017, arrivés en fin de formation au titre de l'année académique 2018/2019 à l'Institut de Formation et de Recherche Démographiques (IFORD) de Yaoundé, ont effectivement pris service le 26 mars 2020.

The Minister of the Public Service and Administrative Reform undersigned, hereby certifies that the following candidates, declared successful in the training competitive examination to recruit **Demographers**, of the "A2" category of the Public Service by Order No.003267/MINFOPRA of 26 July 2017, have upon graduation for the 2018/2019 academic year into the Institute of Demographic Training and Research (IFORD) Yaounde, effectively assumed duty on 26 March 2020.

Il s'agit de / They are:

N°	NOMS ET PRÉNOMS / NAMES
1.	AZEMAO DONGMO DARLINE
2.	BANGOMB TECLAIRE AMANDINE
3.	ENGONGO BARTHELEMY NOEL
4.	FOUSSIE NJOYA AYOUBA
5.	MAPE SIMEU MORELLE
6.	NGUENAMOUN NJIKAM ZEDOU
7.	NOUPUEU MAURICE MAGLOIRE
8.	NZOYEM KEMETCHO GILLES
9.	OBAMA NTSATOUMOU SUZY EMMANUELLE
10.	ONANA JEAN CHRISTOPHE
11.	OWONO EDJANGA PAUL OLIVIER
12.	SAAH FALONE AURELIE
13.	SAMBA PAUL FRANCIS
14.	SIEUGOUE PASCAL AIME
15.	TEDA SOH FOSSI RODRIGUE MARCIAL
16.	TSOWA PYTHAGORE DE TIOSSOK

En foi de quoi, le présent certificat est établi pour servir et valoir ce que de droit. /-

In testimony whereof, this certificate has been issued to serve as, where and when necessary. /-

Ampliations/ Copies :

- DDRHE
- Intéressés/Concerned persons
- Dossiers/Files
- Archives/Records

Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative
The Minister of the Public Service
and Administrative Reform

